
Fokus ry  8/2020 

HALLITUKSEN KOKOUS  
 
Aika: Maanantai 5.10. klo 16.15 
 
Paikka: Zoom 
 
Osallistujat: 

Hallituksen jäsenet: 
Tuuli Kervinen, Emilia Haapanen, Emma Lautala (poistui kohdassa 13.), Sofia 
Heiskanen, Antti Ollikainen, Sara Vornanen (poistui kohdassa 15.), Valpuri Linnossuo, 
Julia Jokinen, Nelli Ratilainen, Johanna Ylitalo, Noora Koskela, Heidi Liikka, Johanna 
Syrjämäki (saapui kohdassa 3.), Marja Tienari (saapui kohdassa 8.2.) 
 
Toimihenkilöt: 
Aino Kenttälä, Lukas Kärkkäinen, Sonja Anttila (poistui kohdassa 12.2.), Jemina 
Paavola, Venni Korhonen (saapui kohdassa 6.) 
 
Muut läsnäolijat: 
Wilma Yli-Hakula, Eetu Aalto, Jenna Hoffrén (saapui kohdassa 7. ja poistui kohdassa 
8.2.) 

 
 

1. Kokouksen avaus 
Kokous avattiin ajassa 16.16. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
Pöytäkirjantarkastajiksi ja äänenlaskijoiksi valittiin Aino Kenttälä ja Valpuri Linnossuo. 
 

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen 
Esitettiin, että hyväksytään pöytäkirjat hallituksen kokouksesta 11.8. ja yhdistyksen 
kokouksesta 18.8. 
Päätettiin hyväksyä kokousten 11.8. ja 18.8. pöytäkirjat.   
 

5. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi sellaisenaan. 
 

6. Jäsenasiat 
Päätettiin hyväksyä 79 uutta jäsentä. 
 

7. Ilmoitusasiat 
- Fokuksen Koala menehtynyt tulipalossa saamiinsa vammoihin 28.6. 

- Jäsenistöä seuraamassa kokousta. 
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8. Järjestöasiat 
8.1. Nimenkirjoittajien vaihdos 
Päätettiin poistaa Katja Vironen nimenkirjoittajista ja valita Antti Ollikainen uudeksi 
nimenkirjoittajaksi. 
 
8.2. Sääntömääräisen syyskokouksen järjestäminen 

- Keskusteltiin syyskokouksen järjestämisestä osittain etänä tai kokonaan etänä. 
Hallintotiimi neuvotellut etukäteen vaihtoehdosta varata iso sali kokousta varten. 
Keskustelimme kuitenkin osittaisen etäkokouksen tuottamista ongelmista 
esimerkiksi pestien hakemisen tasa-arvoisuuden suhteen. Etäkokouksessa tätä 
ongelmaa ei olisi. 

- Päätimme, että yhdistyksen kokoukseen voi osallistua etänä ja tarvittaessa voimme 
vaatia etukäteisilmoittautumista kokoukseen jäsenistöltä. 

 
9. Talous 

9.1. Yhdistyksen taloudellinen tilanne 
Yhdistyksen tilillä on tällä hetkellä 8356,77 €. 
 
9.2. Kulukorvaukset 
Päätettiin myöntää seuraavat kulukorvaukset: 

- Tuuli Kerviselle 40,90 € megafonista ja paristoista, 35,74 € hattarakoneesta,   
113,12 € ja 150,34 € uusien illan tarjoiluista sekä 20,65 € uusista muovimukeista. 

- Emma Lautalalle 40,00 € uusien illan palkinnoista sekä 25,62 € uusien illan 
tarjoiluista ja kertakäyttöhanskoista. 

- Marja Tienarille 65,88 € vesipyssyistä sekä juomista fuksiaisiin. 
- Julialle Jokiselle 25,25 € fuksitapahtumatarvikkeista sekä 11,99 € juomista 

fuksitapahtumaan. 
- Sini Jokiselle 8,00 € shottilaseista fuksitapahtumaan sekä 48,93 € juomista 

fuksitapahtumaan. 
- Antti Ollikaiselle 10,00 € uusien illan tarjoiluista. 
- Johanna Syrjämäelle 17,98 € Jaloviinapullosta vuosijuhlalahjaksi. 

 
10. Koulutuspolitiikka 

- Koronavirustilanteeseen liittyen on 1.10. julkaistu yliopiston uudet ohjeistukset, jotka 
ovat 14.12. asti voimassa. Niissä nousi esille muun muassa turvavälien painotus. 
Kampusalueelle saa mennä edelleen vain täysin oireettomana. Ohjeissa suositellaan 
myös koronavilkku-sovelluksen lataamista. Mikäli koronavilkkusovellus hälyttää, ei 
lähiopetukseen voi osallistua. Toisen periodin opetus järjestetään täysin etänä fuksien 
kursseja lukuun ottamatta. Fukseille yritetään järjestää joissain määrin läsnäolo-
opetusta. 

- Sisun toimivuudesta ja kehittämisestä on ollut runsaasti keskustelua yliopistolla tänä 
syksynä. Asian tiimoilta on luvassa toimenpiteitä. 

- Keskustelimme oppiainekahvien sekä lyhtyiltojen järjestämisestä etänä. 
- Nostettiin esille, että opettaja ei voi vaatia opiskelijaa pitämään kameraa päällä 

etäluennoille osallistuessa. 
- Keskustelimme lukupiirin tyylisestä etäopiskelutapahtuman järjestämisestä. 
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11. Sosiaalipolitiikka 
- Päätettiin jakaa Dumppi-ainejärjestön tekemää opiskelijoille suunnattua informatiivista 

tekstiä avun hakemisesta. 
- Päätettiin mainostaa mielen kulttuuri -seminaaria. 
 

12. Tapahtumat 
 12.1. Menneet tapahtumat 
- Fuksitapahtumat. 
- Hengailuilta. 
 
 12.2. Tulevat tapahtumat 
- Keskusteltiin, ettei ulkotapahtumienkaan järjestäminen ole tällä hetkellä mahdollista 

koronatilanteen aiheuttamien vuoksi. 
- Keskustelimme etätapahtumien järjestämisestä. Ideoitiin muun muassa Netflix-partyn, 

peli-illan, bingon, visojen tai liikuntatapahtumien järjestämistä zoomissa. Ideoinnissa 
eniten esille nousi ajatus siitä, että etätapahtumat olisivat toimivampia, mikäli niissä 
olisi ohjatumpaa toimintaa. 
 
Siirryttiin kohdan 12.2. jälkeen kohtaan 19. 

 
13. 3miot 

3mioiden järjestämistä katsotaan kuukausi kerrallaan. Lokakuun 3miot peruttu. 
 

14. Kulttuuri 
Fokus varasi aiemmin tänä vuonna liput JyväSpeksiin. 

Päätimme kuitenkin peruuttaa Fokuksen liput vallitsevan koronatilanteen vuoksi. 

 

15. Liikunta 
- Melontaretki Tavinsulan kanssa oli menestys. YFI:llä oli myös yhteinen jalkapallo-ottelu, 

joka oli suosittu. Jalkapallo-ottelun jälkeen koronatilanne kuitenkin paheni, joten 
laavuretki sekä toinen jalkapallo-ottelu jouduttiin peruuttamaan. 

- Laavuretken tilalle järjestettiin Fokus goes ruskaretki -etätapahtuma, jossa jäsenet 
jakoivat omia syksyisiä luontokuviaan. Fokus goes ruskaretki -etätapahtuman voittajalle 
päätettiin lähettää haalarimerkkejä. 

 
16. Tiedotus ja viestintä 

- Hallituksen MyDayt-alkaneet Fokuksen Instagram-tarinoissa. Hallituslaiset käyvät 
varaamassa omat MyDay-päivänsä Fokuksen Drivessä. 

- Fokuksen adoptiokoalan kuolemasta tiedotetaan Tuulin MyDayssä. 
 

17. Kansainvälisyys 
- Haalareita tilattiin KV-käyttöön kolme kappaletta. 
- Jyväskylän yliopisto linjaa 9.10. kevään vaihtojen toteutumisesta. 
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18. Ympäristö ja kehitysyhteistyö 
- Ympäristövaliokunnan kokouksessa käytiin läpi kestävän kehityksen viikkoa. 
- Ympäristövastaava organisoi collegepaitatilauksia. Suunnitelmissa laittaa Multipainoon 

ja Mainos Janeen viestiä aiheen tiimoilta. 
 

19. Yritysyhteistyö 
- Fokuksen haalareita tilattiin ennätykselliset 66 kappaletta, joista kolmet tilattiin 

Fokukselle kansainvälisten opiskelijoiden käyttöön. Haalarit saapuvat marraskuun 
viimeisellä viikolla. 

- Päätettiin että YKAn avustuksesta käytetään 4,50 € yhtä haalaria kohden. 
- Haalareita sponsoroivat Semma 5,50 €, Sofita 5,50 € sekä Talentia 5 € yhtä tilattua 

haalaria kohden, Teerenpeli 240 €, Escape 300 € ja K-Market kymppi 240 €. 
- Päätettiin haalareiden hinnaksi 24 € jäsenille ja 39 € muille. 
- 1.9. jatkettiin yhteistyötä Teerenpelin kanssa. 
- 1.9. alkoi yhteistyö Antishopin kanssa. 
- 1.10. alkoi yhteistyö Petrin Osaavien Käsien Kanssa. 
- Keskusteltiin, että uusien Jyväskyläläisravintoloiden Itsudemon sekä Friends & Brgrsin 

kanssa yhteistöistä voisi neuvotella. 
 
Kohdan jälkeen siirryttiin työjärjestyksen mukaisesti kohtaan 13. 
 

20. META 
- Hallintotiimi tekee kasviston inventaarion 6.10. 
- Kangaskassit loppumassa. Keskustelimme tilattavien kangaskassien kuvioinnista. 

Päätimme tehdä asiasta kyselyn jäsenistölle. 
- Lähiaikoina tehdään jäsenistölle palautekysely. 
- Hallituksen virkistysilta on 7.10. Päätettiin mennä laavuretkelle ja käyttää hallituksen 

virkistysbudjettia retkieväisiin. 
 

21. Seuraava kokous 
Seuraava kokous järjestetään viimeistään marraskuun alussa. 

 
22. Kokouksen päättäminen 

Päätimme kokouksen ajassa 18.18. 
 

 
 

 
 
____________________________  ____________________________ 
Tuuli Kervinen    Heidi Liikka 
puheenjohtaja   sihteeri 

 
 
____________________________  ____________________________ 
Aino Kenttälä   Valpuri Linnossuo 
pöytäkirjantarkastaja   pöytäkirjantarkastaja 


